
Færøudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 20. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FÆU alm. del

Spørgsmål 18
Ministeren bedes oplyse, hvilken instans der anbefalede og vurderede kapital-
behovet i Eik-bankerne – og på hvilket grundlag? Og hvilken kommunikation
havde ministeren og hans embedsfolk med Finanstilsyn, Finansiel Stabilitet og
andre parter om afgørelserne om at indskyde kapital og give statsgaranti?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Høgni Hoydal (TF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hogni.Hoydal@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Edmund Joensen
formand
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